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        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 

 

 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi,  27  noiembrie  2017, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 

 

 

În baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr.138/2017  a  fost convocată  

şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă  dl.Vasile Bejera, primarul 

comunei  Ştiuca, domnișoara Gina Trif, inspector principal  și dl.Vasile  Benzar, inspector 

principal din compartimentul  financiar – contabil. 

Secretarul comunei, domnul  Marian Dincă, în urma   apelului   nominal,  face 

cunoscută  prezenţa  la şedinţă  a domnilor consilieri : sunt  prezenţi  10  consilieri  din  

11  convocaţi, absent este domnul Benzar Gheorghe sn. 

 De   menţionat   că  pentru  această  ședință ordinară  a  fost  emisă  invitaţie  de  

participare  care a  fost adusă la cunoştinţă domnilor  consilieri,  prin comunicare pe 

telefon şi prin corespondenţă electronică,  cu câteva  zile  înainte de desfășurarea  ei.  

Până la data desfăşurării acestei  şedinţe  nu  s-a  primit  o motivare  pentru absenţe.  

În conformitate  cu  prevederile  Legii nr.52/2003  proiectele  de hotărâri  au fost 

publicate  pe  site-ul  propriu şi  afişate la avizierul de  la sediul instituţiei. 

Se  pune  în discuţie  aprobarea procesul verbal al ședinței anterioare. Domnii 

consilieri   votează  în  unanimitate  procesul verbal  al  ședinței  anteriore  a consiliului  

local. 

Ordinea  de  zi  al  şedinţei ordinare  este  prezentată  de  domnul primar, iniţiatorul  

şedinţei ordinare. Se supun  spre aprobare   următoarele  puncte: 

 Aprobarea  rectificării bugetului local  al comunei  Ştiuca pe anul 2017; 

 Aprobarea  proiectului  de organizare a reţelei unităţilor  de  învăţământ  

preuniversitar  de  stat din comuna Ştiuca pentru  anul şcolar 2018-2019; 

 Aprobarea scoaterii  din circuitul  agricol  a unei  suprafețe  de  teren 

extravilan din comuna Știuca; 

 Aprobarea înscrierii  în  cărți  funciare noi  a unor terenuri  intravilane  

din comuna Știuca; 

 Aprobarea  schimbării categoriei  de folosință pentru terenul înscris  în CF 

403283 din domeniul  privat  al comunei Știuca. 

În afara  ordinii  de  zi se  propune discutarea cazului  domnului Hredac  Vasile  

care are  cererea  depusă  pentru  a cumpăra terenul pe  care, la  această  dată, îl  are 

concesionat,  și pe  care  are  a deja  edificată  casa familiară.  
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Domnii  consilieri  sunt  de acord  în unanimitate cu  ordinea  de zi. 

Conducerea lucrărilor   consiliului  local  sunt  preluate  de noul  președinte  de 

ședință, domnul  Boc Nicolae - Virgil,  care pentru  început  citește  câteva  articole  din 

Regulamentul  de funcționare a consiliului  local  pe  care  dorește  să  le aplice în 

desfășurarea  ședințelor de consiliu local.  

 

 

Punctul 1 al ordinii de zi –  Aprobarea  rectificării bugetului local  al comunei  

Ştiuca pe anul 2017.  

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

Domnul Vasile Benzar, inspector principal din compartimentul  financiar – 

contabil, prezintă  referatul care stă  la  baza proiectului  de hotărâre. De menționat  că 

această  rectificare  este  făcută în baza OUG nr.63/2017  privind  rectificarea bugetul de 

stat pe anul 2017 și este  de  suplimentarea  veniturilor cu  335,90 mii lei. 

Se  înscriu la cuvânt următorii consilieri: Benzar Gheorghe jr., Brașoveanu Ionuț și 

Hanțig Samuil. 
Consilier local Benzar Gheorghe jr.: propune ca 30,00 mii lei de capitolul transporturi la 

învățământ pentru  modernizări în cadrul școlii.  

Primarul comunei :nu  este  timp pentru a cheltui acești bani. 

Consilier local Brașoveanu Ionuț : aceeași  propunere o am și eu. 

Consilier local Hanțig  Samuil:la transporturi s-au alocat sume  mari. 

Primarul comunei : doresc  să vă expun că s-au făcut până acum lucrări în drumurile  

agricole  pe o lungime  de 20 de km, în toate localitățile din comună, puteți  să verificați acest lucru 

prin parcurgerea acestora. Mai  avem în Zgribești să deschidem drumul  de la Romică în sus, pe 

Ogașul Mare. Este posibil  să nu se cheltuiască aceste fonduri. 

Consilier local Benzar Nicolae : timpul  este  foarte  scurt pentru a  găsi pe Seap   

furnizori  care să ne livreze produsele, avem de cheltuit acum  în jur  de 700 de mii și nu e ușor  pe 

Seap, ne chinuim  de  o lună  jumătate  cu  achiziția  de calculatoare care  merge  foarte  greu. După 

1 ianuarie 2018  acești bani  vor  fii  bine  veniți.   

 

 

Domnul președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul cu amendamentele. 

Hotărârea  nr.63  privind  aprobarea  rectificării bugetului local  al comunei  Ştiuca pe 

anul 2017,  a  fost adoptată cu  6 de  voturi „pentru” și 4 „împotriva” (Brașoveanu Ionuț, 

Benzar Gheorghe jr, Corjuc Vasile  și Hanțig Samuil). 

 

Punctul  2 al ordinii de zi -  Aprobarea  proiectului  de organizare a reţelei 

unităţilor  de  învăţământ  preuniversitar  de  stat din comuna 

Ştiuca pentru  anul şcolar 2018-2019 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

Domnul consilier  local Benzar Nicolae  prezintă  referatele care stau la  baza  

celor  două  proiecte  de hotărâri. În anul  școlar  2018-2019 pentru unitatea  școlară  
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Grădiniţa cu program normal  din localitatea Zgribești, cu un efectiv  estimativ  de numai 

6  preșcolari este  necesară contribuția din bugetul local  al comunei Știuca a finanțării de 

bază  pentru funcționarea formațiunii de studiu  pentru situația de excepție. 

Primarul comunei în completare arată  că  al  doilea proiect este  pentru susținerea 

salariului cadrului didactic care  va activa  la Grădinița din Zgribești în anul școlar 2018-

2019. 

În urma  votului  domnilor  consilieri  sunt adoptate  Hotărârea  nr.64 privind   

aprobarea  proiectului  de organizare a reţelei unităţilor  de  învăţământ  preuniversitar  

de  stat din comuna Ştiuca pentru  anul şcolar 2018-2019,   adoptată cu  10  de  voturi 

„pentru”  și  Hotărârea  nr.65 privind aprobarea contribuției din bugetul local  al 

comunei Știuca a finanțării de bază  pentru funcționarea formațiunii de studiu  pentru 

situația de excepție  adoptată cu  10  de  voturi „pentru”. 

 

Punctul  3 al ordinii de zi – Aprobarea scoaterii  din circuitul  agricol  a 

unei  suprafețe  de  teren extravilan din comuna Știuca; 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

Domnul  primar  prezintă proiectul de hotărâre. La această dată avem gospodăria  

de apă la Știuca  pe  o suprafață de numai 2000 m.p. iar în conformitate  cu proiectul  de 

modernizare aici se va investi într-o  nouă stație  de tratare a apei. 

Consilier Brașoveanu Ionuț  dorește  să știe dacă suprafața de 3.500 m.p. sunt 

suficienți  pentru noua investiției  și  un bilanț de la Aquatim.  

Domnul președintele  de şedinţă  supune  la  vot aprobarea  proiectului.   Hotărârea  

nr.66  privind   aprobarea   scoaterii  din circuitul  agricol  a unei  suprafețe  de  teren 

extravilan din comuna Știuca, a  fost adoptată cu  6  de  voturi „pentru” și  4 

„împotriva” (Brașoveanu Ionuț, Benzar Gheorghe jr, Corjuc Vasile  și Hanțig Samuil). 

 

Punctul  4 al ordinii de zi – Aprobarea  înscrierii  în  cărți  funciare noi  a 

unor terenuri  intravilane  din comuna Știuca;  

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul  primarul  prezintă proiectul  de hotărâre  supus dezbaterii  și aprobării 

consiliului  local. În localitatea Zgribești avem in inventar un imobil situat lângă primăria 

veche și  care  nu  are  carte funciară iar în localitatea Oloșag parcul  cu micul  magazin 

iar  nu are carte funciară. Am realizat documentația tehnico cadastrală pentru aceste 

imobile  și  trebuie  să  avansăm pentru intabularea  lor. 

Domnul președintele  de şedinţă  supune  la  vot aprobarea  proiectului.   

Hotărârea  nr.67  privind aprobarea însușirii documentației cadastrale  în vederea 

înscrierii în cartea funciară  a  unui  teren intravilan  din localitatea Oloșag, comuna 

Știuca,  adoptată cu  10  de  voturi „pentru” și  Hotărârea  nr.68  privind aprobarea 

însușirii documentației cadastrale  în vederea înscrierii în cartea funciară  a  unui  

teren intravilan  din localitatea Zgribești, comuna Știuca adoptată cu  10  de  voturi 

„pentru”. 
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Punctul  5 al ordinii de zi – Aprobarea schimbării categoriei  de folosință 

pentru terenul înscris  în CF 403283 din domeniul  privat  al 

comunei Știuca. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Primarul comunei prezintă proiectul  de hotărâre. În cursul  lunii trecute  ați  

aprobat  intabularea  terenului  de 20.000 m.p. pe care  se află terenul  de fotbal, ternul  

de sintetic de minifotbal și vestiarul care trebuie  conform PUG în vigoare scos din 

circuitul agricol  și transformat  în curți construcții.  

Domnul președintele  de şedinţă  supune  la  vot aprobarea  proiectului.   Hotărârea  

nr. 69  privind   aprobarea  schimbării categoriei  de folosință pentru terenul înscris  în 

CF 403283 din domeniul  privat  al comunei Știuca,  a    fost adoptată cu  10  de  voturi 

„pentru”. 

După epuizarea  ordinii  de  zi  se prezintă cazul  domnului  Hredac  Vasile  care a 

depus cererea nr.3163 din 12.09.2017  pentru  a cumpăra terenul pe care, la  această  

dată, îl  are concesionat,  și  pe  care  are  a deja  edificată  casa  familiară,  situată  în 

Știuca la nr.434. Domnii  consilieri  cunosc  situația petentului  și în principiu  sunt  de 

acord cu  vânzarea  terenului pe  care  se aflat  edificat  imobilul susnumitului. 

 

Punctul  discuţii, interpelări  din partea  domnilor  consilieri locali : 
Consilier local Brașoveanu Ionuț : doresc  să  știu câți bani  s-au cheltuit cu drumurile 

agricole până acum pe ultimii patru ani  și lista  cu cererile tinerilor pentru 

loturi de case. Am depus  niște  cereri și nu am primit nici un răspuns. 

Primar Bejera  Vasile : bani care au fost cheltuiți pentru drumuri s-au făcut  conform 

hotărârilor de consiliu  local. Cereri sunt aproximativ în număr de 15 dar 

întrucât nu sunt  terenuri disponibile nu le putem  onora solicitările  făcute. 

Secretar consiliu : referitor la  cererile  depuse la secretariat de grupul PMP vă  pot 

informa că vi-am răspuns în scris și am prezentat  condițiile în care un 

referat depus  de dvs. se poate  finaliza într-un proiect  de hotărâre. Trebuie  

să  existe  în permanență  un dialog  între secretarul consiliului  și inițiatorii 

proiectului, așa după  cum  este prezentat  în regulamentul  de  funcționare  

al consiliului local. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: trebuie să ne puneți la  dispoziție materialele  

care însoțesc proiectele.  

Secretar consiliu : toate  materialele  sunt  afișate  la  avizierul  consiliului  și  pe site-

ul primăriei. Dacă  ne transmiteți adresele  de poștă  electronică vă  putem  

comunica materialele  fără nici o problemă. 

Primar Bejera  Vasile : proiectele din ședința  de astăzi  vi s-au părut ilegale?  

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: problema  Aquatim să  fie  depusă  la dezbatere 

publică, să  vedem  dacă  populația  vrea să plătească apa la Aquatim! 

Dacă cetățenii vor  fi  de acord voi fii  și eu! 

Primar Bejera  Vasile : acum  7 ani  s-a  luat  hotărârea de consiliul  din acea 

perioadă  ca  operator să  fie Aquatim ! 
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Consilier local Benzar Gheorghe jr.: acum  suntem  noi cu altă  opinie  față de cei 

care au hotărât atunci.  

Primar Bejera  Vasile : nu  știu o cale  legală de a  face acest lucru. Nu  dezinformații 

oamenii : primăria  nu poate  să exploateze sistemul  de alimentare  cu  apă, 

nu are specialiști în domeniu, laboratoare  și licențe, care toate  costă. De 

ce  78  de comune  din cele 90 din județ au  predat sistemele de alimentare 

cu apă ?  

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: revin la  prețul  de vânzare al masei lemnoase 

stabilit în ședința anterioară.   Ați spus că legea nu vă permite să vindeți cu  

preț mai  mic. Am un exemplu al  primăriei din Ibănești care  vinde cu 103 

lei m.c. De ce la noi este dublu? Ați mințit  că  încălcăm legea!  

Primar Bejera  Vasile : s-a  mers  pe  prețul minim care  ne permite  legea și consiliul 

local a vot bine : prețul este  format  din  valoarea lemnului  și manopera de 

exploatare. Nu dorim să încălcăm legea! 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: noi  putem ca și consiliu să stabilim un preț fără 

valoare masei lemnoase, este patrimoniul  comunei și oamenii nu trebuie  să 

plătească mai mult!  

Primar Bejera  Vasile : nu ai  voie să fii  sub prețul pieții! 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: OUG 112/2015  pentru abrogarea unei poziții 

din anexa la OUG nr.36/2001 privind regimul prețurilor și tarifelor 

Consilier local Munteanu Iosif - Constantin : se poate  face o parcare la biserica 

ortodoxă din Știuca 

Primar Bejera  Vasile : spațiul este  cam  mic  în fața bisericii  dar pe  lateral  este loc  

de parcare. 

Consilier local Roșca Ovidiu: nu funcționează  iluminatul public la Zgribești. 

Primar Bejera  Vasile :am sesizat Enel-ul  să  schimbe releul. 

Consilier local Roșca Ovidiu: în Știuca  caii  sunt  lăsați  liber în cursul nopții, pericol 

de accidentare. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: să  cereți  la drumurile  județene să  monteze  

oglinzi concave la  intersecțiile   din Știuca  și Zgribești,  limitatoare  de 

viteză la trecerile  de pietoni. Camioanele  de peste 20 tone  au voie  să 

circule pe  drumurile județene și să le distrugă?  

Primar Bejera  Vasile : vom face adresa cu cele solicitate. 

Domnul  preşedinte de şedinţă  declară  închise lucrările şedinţei consiliului local. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                 Întocmit, 

    consilier        Secretar, 

 Boc Nicolae – Virgil             Marian   Dinca 
 


